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Ex-stage technician of
Disneyland charged with bribery
over purchase of merchandise

24 February 2016

A former stage technician of the Hong Kong Disneyland Resort (Hong Kong Disneyland) has been
charged by the ICAC today (Wednesday) with offering over $10,000 of cash as bribes to his former
colleagues for purchasing merchandise at discounted prices and handing them over to him for
resale.

Kwok Yuet-sang, 56, formerly employed by Hong Kong International Theme Parks Limited (HKITP),
faces three counts of offering an advantage to an agent, contrary to Section 9(2)(a) of the Prevention
of Bribery Ordinance.

The defendant will appear in the Tsuen Wan Magistracy on Friday (February 26) for plea.

At the material time, the defendant was a stage technician formerly employed by HKITP and posted
to Hong Kong Disneyland.

According to the policy of HKITP, all staff members were prohibited from purchasing merchandise at
staff discounted prices for resale or exchange for value.

Two of the charges allege that on November 13 and 21, 2013, the defendant, without lawful authority
or reasonable excuse, offered $400 and $500 respectively to a stage technician as rewards for
purchasing merchandise of HKITP at its shopping outlets at staff discounted prices and handing
them over to the defendant for resale.

The remaining charge alleges that between January 12 and February 13, 2014, the defendant,
without lawful authority or reasonable excuse, offered a total of over $9,250 to another stage
technician for the same purpose.

HKITP has rendered full assistance to the ICAC during the investigation.

The defendant has been released on ICAC bail, pending his court appearance on Friday.
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廉署起訴迪士尼樂園前舞台技術員

涉嫌行賄以購買樂園商品

2016年2月24日

廉政公署今日(星期三)落案起訴一名香港迪士尼樂園度假區(香港迪士尼樂園)前舞台技術員，控告他涉
嫌以共逾一萬元賄款行賄其前同事，以折扣價購買樂園商品並交給他作轉售。

郭悅生，五十六歲，曾受僱於香港國際主題樂園有限公司(國際主題樂園)，被控三項向代理人提供利益
罪名，涉嫌違反《防止賄賂條例》第9(2)(a)條。

被告將於星期五(二月二十六日)在荃灣裁判法院進行答辯。

被告於案發時是國際主題樂園聘用的前舞台技術員，並曾派駐香港迪士尼樂園。

根據國際主題樂園政策，所有員工不准以員工折扣價購買樂園商品後，將有關商品作轉售或交換價值
用途。

其中兩項控罪指被告涉嫌於二○一三年十一月十三日及二十一日，無合法權限或合理辯解，分別向一
名舞台技術員提供四百元及五百元，作為以員工折扣價在國際主題樂園的購物商店購買商品，並將有
關商品交給被告作轉售的報酬。

餘下一項控罪指被告涉嫌於二○一四年一月十二日至二月十三日期間，無合法權限或合理辯解，以相
同目的向另一名舞台技術員提供合共逾九千二百五十元。

國際主題樂園在廉署調查案件期間提供全面協助。

被告已獲廉署准予保釋，等候星期五應訊。
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